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P  R  O T O K Ó Ł   Nr LIV/14 
 

z sesji Rady Gminy Poraj  
 

w dniu 23 października 2014 roku  
 

sala sesyjna nr 220  

Urzędu Gminy w Poraju, ul. Jasna 21  
 

 
 

Ustawowy skład Rady: 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło: 14 radnych. 

Nieobecny - radny p. Tomasz Brymora. 
  

Sesję Rady Gminy Poraj otworzyła i prowadziła p. Katarzyna KAŹMIERCZAK - 

Przewodnicząca Rady Gminy Poraj. 
 
 

Porządek  obrad: 
 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie dziennego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LIII sesji Rady Gminy Poraj. 

4. Sprawozdanie Wójta z realizacji zadań własnych Gminy w okresie między 

sesjami.  

5. Informacja Przewodniczącej Rady z działalności międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Komisji Rady Gminy z działalności komisji między sesjami: 

6.1. Komisji Rewizyjnej, 

6.2. Komisji ds. budżetu oraz gospodarki komunalnej i inwestycji, 

6.3. Komisji ds. oświaty, kultury, zdrowia i spraw społecznych.  
 

7. Informacja o oświadczeniach majątkowych Radnych Gminy Poraj. 

8. Raport o stanie oświaty na terenie Gminy Poraj. 

9. Zapytania i wnioski radnych - odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

10. Wolne wnioski. 

11. Projekty uchwał w sprawie: 

11.1. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2015 rok, 

11.2.  zwolnień w podatku od nieruchomości na 2015 rok, 

11.3.  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 

2015 rok, 

11.4.  zwolnień z podatku od środków transportowych na 2015 rok, 

11.5. uchwalenia na 2015 rok Programu współpracy Gminy Poraj                                  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, wymienionymi                

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalność 

pożytku publicznego i o wolontariacie, 
11.6. zmian w budżecie Gminy Poraj na 2014 rok,  

11.7. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

11.8. opłaty targowej. 

12. Sprawy organizacyjne. 

13. Zamknięcie sesji. 
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P r z e b i e g    o b r a d: 

 
Ad. 1 Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
 

W sesji udział wzięli: 

1) zaproszeni goście i mieszkańcy Gminy według listy obecności stanowiącej załącznik nr 

1 do niniejszego protokółu, których serdecznie powitała Przewodnicząca Rady,  

2) radni wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do protokółu – nie usprawiedliwił 

absencji radny p. T. Brymora. 
 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak o godzinie 12
03

 otworzyła LIV sesję Rady Gminy 

Poraj i stwierdziła prawomocność obrad. 
 

 

Ad. 2 Ustalenie dziennego porządku obrad. 
 
 

Nawiązując do porządku sesji - zał. nr 3 - przekazanego Radnym oraz jednostkom 

pomocniczym Gminy zgodnie z terminem ustawy o samorządzie gminnym (j.t. w Dz. U.       

z 2013 r., poz. 594 z późn. zm.), Przewodnicząca Rady w imieniu Wójta Gminy p. Łukasza 

Stachery poprosiła radnych o: 

1) wykreślenie z punktu 11-go porządku sesji projektów uchwał        

w sprawie:  

 zmian w budżecie Gminy Poraj na 2014 rok, 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011-2014; 

2) dopisanie w pkt 11 projektu uchwały w sprawie opłaty targowej  

 – akceptacja Radnych zapadła w drodze aklamacji. 
 

Zapisany na wstępie Protokółu porządek LIV sesji z wniesionymi zmianami 

zatwierdziło w głosowaniu jednogłośnie 13 Radnych. 

 
 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z LIII sesji Rady. 
 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak stwierdziła, że Protokół z ostatniej sesji był 

wyłożony w biurze Rady oraz w sali przed jej rozpoczęciem i poprosiła o zgłaszanie uwag 

do jego treści – uwag nie było. 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie wynikiem, którego 13 Radnych uchwaliło treść 

Protokółu Nr LIII/14 Rady Gminy Poraj z dnia 30 września 2014 roku. 
 

Na salę obrad przybył spóźniony radny p. Przemysław Bąk. 

 
 

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z realizacji zadań własnych od ostatniej sesji. 
 

Wójt Gminy p. Ł. Stachera zapoznał uczestników sesji z Informacjami własną, 

poszczególnych Referatów Urzędu Gminy {UG} i Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

{GOPS} jak w załącznikach od nr 4 do nr 8 do protokółu z sesji. 

 
Ad. 5 Informacja Przewodniczącej Rady z działalności międzysesyjnej.  
 

Zgodnie z uchwalonym porządkiem obrad, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała 

„Informację” ze swojej działalności w okresie od 30 września do 23 października 2014 

roku. Dokument stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 

 

Ad. 6 Sprawozdanie Komisji Rady Gminy z działalności między sesjami. 

  Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak udzielała kolejno głosu Przewodniczącym Komisji 

Rady Gminy: 
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 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej (KR) p. Andrzej Ludwikowski poinformował, 

że na ostatnim posiedzeniu Komisja zajmowała się: 

1) skargą mieszkańca Choronia p. Emila Prysaka i opinią radcy prawnego UG       

w tej sprawie i zajęła stanowisko, iż pismo nie jest skargą do rozpatrzenia przez 

Radę Gminy i KR, 

2) analizą wniosków, jakie zostały złożone do prowizorium budżetu; 
 

 Przewodniczący Komisji do spraw budżetu oraz gospodarki komunalnej                    

i inwestycji (Komisja budżetu) p. Przemysław Bąk poinformował, że Komisja 

zebrała się 21 października bieżącego roku i zajmowała się następującymi 

sprawami: 

 wykonaniem Uchwał Rady w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Poraj, 

 analizą wniosków złożonych do projektu budżetu na 2015 rok gdzie 

Komisja rekomendowała dwa wnioski w sprawie: 

 nadania nazwy ulicy Fiołków w sołectwie Żarki Letnisko, 

 utworzenia świetlicy środowiskowej w Szkole Podstawowej w Kuźnicy 

Starej, które przekazała p. Skarbnik celem ujęcia w prowizorium 

budżetowym; 

 aktualną informacją na temat realizacji inwestycji dotyczących budowy: 

oczyszczalni i kanalizacji dla Masłońskiego i Żarek Letniska; II etapu 

kanalizacji w sołectwie Jastrząb, Przedszkola w Żarkach Letnisku.  

Z uwagi na ostatnie posiedzenie Komisji podziękował wszystkim za udział               

w pracach Komisji budżetu za okres kadencji; 
 

 Przewodnicząca Komisji do spraw oświaty, kultury, zdrowia i spraw społecznych 

(Komisja oświaty) p. Barbara Trząskowska-Szcześniak (B. T.-Szcześniak) 

poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w dniu 22 października bieżącego roku 

zapoznała się z: 

1) analizą wyników nauczania w roku szkolnym 2013/2014, 

2) Raportem o stanie oświaty na terenie Gminy Poraj, który jest przedmiotem 

dzisiejszych obrad i w tym punkcie porządku sesji odczyta wniosek 

kierowany do p. Wójta i Kierownika Zespołu Ekonomiczno 

Administracyjnego Szkół w Gminie Poraj (ZEAS)przez Komisje oświaty; 

3) założeniami współpracy Gminy z organizacjami pozarządowymi na rok 

2015 oraz działaniami w zakresie promocji Gminy i podkreśliła, że Komisja 

zwróciła się z apelem do Kierownika Referatu promocji, kultury i sportu      

o estetyczne oznakowanie wjazdów do naszej Gminy od strony 

Częstochowy i od strony Kuźnicy i Gęzyna; o umieszczanie informacji – 

harmonogramu organizowanych imprez kulturalnych w Gminie na tablicach 

ogłoszeniowych w poszczególnych sołectwa i ponawianie ich każdorazowo 

z dwumiesięcznym wyprzedzeniem przed terminem konkretnej imprezy; 

4) informacją dotyczącą form wydawania żywności dla najuboższych – 

apelowa o przystąpienie do Programu PEAD w przypadku jego 

uruchomienia. 

 
Ad. 7 Informacja o oświadczeniach majątkowych Radnych Gminy Poraj. 
 

Kontynuując porządek sesji p. K. Kaźmierczak odczytała dokument zatytułowany 

„Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych złożonych do Urzędu Skarbowego            

w Myszkowie przez Radnych Rady Gminy Poraj za rok 2013” – jak w załączniku nr 10 do 

protokółu. 
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Ad. 8 Raport o stanie oświaty na terenie Gminy Poraj. 
 

 Materiał pisemny zatytułowany „Raport o stanie oświaty w Gminie Poraj” stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 

Przewodnicząca p. B. T.-Szcześniak odczytała – zał. nr 12 – Uchwałę Komisji oświaty 

cytuję: „Po zapoznaniu się z Raportem o stanie oświaty w Gminie Poraj w roku szkolnym 

2014/2015 Komisja wnioskuje, aby przy kolejnym opracowaniu wskazanego dokumentu 

podać wszystkie aspekty finansowe”. 

Pani Z. Polak oświadczyła, że Raport nie był analizowany na wszystkich Komisjach jak 

również nie było Kierownika ZEAS, co jest niedopuszczalne, że na sesji również jest 

nieobecna. 

 
 

Ad. 9 i 10 Zapytania i wolne wnioski – odpowiedzi. 
 

Realizując uchwalony porządek obrad Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła punkt 

zapytań i wniosków do Wójta i przed oddaniem głosu radnym odczytała podziękowania dla 

wójta p. Ł. Stachery: 

 za aktywne wspieranie żeglarstwa wśród dzieci i młodzieży w naszej Gminie, 

 w imieniu Mieszkańców ul. Chorońskiej i Granicznej – zał. nr 13 – za 

wykonanie chodnika oraz nawierzchni asfaltowej na ul. Chorońskiej; 
 

1) p. Z. Polak: 

 stwierdziła, że nauczyciele nie mają wypłaconej drugiej części świadczenia 

socjalnego a Karta Nauczyciela mówi o obowiązku jego wypłacenia do 

końca wakacji, 

 poinformowała o wiadomości z „Letniskowca” (gazeta lokalna), że 4 

listopada ma być odbiór oczyszczalni w ŻL i pytała, na czym on będzie 

polegał - czy jest to odbiór technologiczny oraz wnioskowała o 

powiadomienie radnych, 

 pytała czy wszystkie płatności będą zapłacone za tej kadencji Rady a które 

przejdą do realizacji na rok następny, 

 stwierdziła, że nie dostała wszystkich odpowiedzi na wnioski zgłoszone na 

ostatniej sesji, 

 nawiązała do nowego Statutu Gminy i apelowała by wrócić do zapisów 

obligujących Komisje do składania sprawozdań na zakończenie kadencji 

samorządu; 
 

2) p. Krzysztof Szustak: 

 pytał o termin zakupu urządzenia specjalistycznego do gabinetu 

urologicznego w Ośrodku Zdrowia w Poraju wnosząc o konsultację z 

lekarzem przed jego zakupem – Przewodnicząca Rady Społecznej SPZOZ 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Poraju p. Jolanta Kozak poinformowała, że 

taka konsultacja miała miejsce i UG czyni dalsze starania w tej sprawie;  

 zwrócił uwagę na zarośnięte rowy odwadniające, które należy sukcesywnie 

wykaszać; 

 podziękował Wójtowi i wszystkim, którzy przyczynili się do 

wyremontowania ul. Chorońskiej w Poraju, bo sprawa ciągnęła się od lat 10 

i apelował o wyrównanie ul. Kwiatowej w Poraju ze względu na dziury; 
 

3) p. B. T.-Szcześniak: 

 nawiązała do pytania radnej p. Z. Polak i poinformowała, że Komisja 

oświaty analizowała wszystkie sprawy dotyczące oświaty i zapewniła, że            

w oparciu o obowiązujące przepisy świadczenie socjalne dla nauczycieli ma 

zostać wypłacone do końca roku kalendarzowego, 
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 stwierdziła, że przestał funkcjonować Program PEAD (pomoc najuboższym) 

i wnioskowała, aby z tych środków GOPS w Poraju sfinansował zakupy 

świąteczne oraz paczki dla dzieci najuboższych, 

 nawiązała do utwardzania dróg gruntowych, na które wydatkuje się 

niepotrzebnie pieniądze, bo nie ma żadnego efektu i optowała za zmianą 

technologii, 

 wnioskowała o wykonanie nowej dużej mapy sołectwa ŻL, bo obecna jest 

zdezaktualizowana; 
 

4) p. Edward Mizera podziękował za remont drogi w ulicy Partyzantów w Choroniu, 

który ciągnął się od 12 lat oraz za połatanie dziur. Nawiązał do udzielonej 

odpowiedzi na wnioski z ostatniej sesji i determinował do wykonania barierek przy 

schodach między ulicą Źródlaną a ul. Górską ze względów bezpieczeństwa; 
 

5) p. P. Bąk pytał o odwodnienie w sołectwie Gęzyn; 
 

6) p. Anna Zagroba postulowała żeby przy konstrukcji prowizorium budżetu zachować 

inne priorytety, bo za mało pieniędzy wydatkowanych było na drogi a bardzo dużo 

na kulturę; 
 

7) sołtys wsi ŻL p. Ryszard Świerdza poprosił o informacje w prasie lokalnej, że nie 

można uruchomić oczyszczalni w ŻL jedynie w oparciu o ścieki dowożone i termin 

rozruchu technologicznego; 
 

8) mieszkaniec Poraja p. Leszek Lach wyraził zdziwienie z: 

 faktu kilkunastoletniego remontu ulic: Chorońskiej w Poraju i Partyzantów 

w Choroniu, 

 wobec milczących radnych, którzy tylko podnoszą rękę na sesjach, 

 podpisywania przez Sołtysów kart za wykonane odśnieżanie, czego nawet 

nie są w stanie sprawdzić; 

 braku szerszej informacji na temat skargi, jaką zajmowała się KR – 

Przewodniczący p. A. Ludwikowski odwołał zainteresowanych do Biura 

Rady gdzie można zapoznać się z treścią Protokołu na tę okoliczność; 
 

9) p. Andrzej Bieniek z Poraja odczytał swoje wystąpienie jak w załączniku nr 14 do 

niniejszego protokółu i uznał za niepotrzebny remont kina w Poraju. 

 

Wójt p. Ł. Stachera odpowiadał: 

 równanie dróg bez nawożenia i wysypywania daje średni efekt, ale sprawa 

remontu dróg gruntowych istnieje od zawsze, 

 odwodnienie jest priorytetem w tej kadencji Rady i było kontynuowane 

sukcesywnie przez 4 lata, o czym poinformuje w sprawozdaniu kończącym 

kadencję, 

 będą również podsumowania wszystkich inwestycji i dziedzin, z jakimi 

samorząd borykał się w latach 2010 - 2014, 

 jest przygotowany drugi etap remontu ul. Leśnej w Poraju, 

 wysłuchał i podziękował p. Bieńkowi za słowa krytyki i wyraził 

przypuszczenie, że widzi, co zostało zrealizowane za ostatnie lata w Gminie i 

służy poprawie warunków życia mieszkańców.   

W odniesieniu do remontu sali widowiskowo kinowej poinformował, że jest 

pełna sala dzieciaków i bardzo dobry odbiór społeczny; 

 mówił wielokrotnie, że w trakcie tej kadencji Rady zostanie wyremontowana ul. 

Chorońska i tak się stało; 

 podziękował za ciepłe słowa od mieszkańców i Radnych; 

 uznał, że mógł zrobić inaczej, ale starał się współpracować z 60 organizacjami, 

jakie funkcjonują na terenie Gminy i słuchał mieszkańców; wspierał kulturę,  
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sport i promocję, o czym mówił na zebraniach wiejskich. Od 15 lat 

zaangażował się w pracę na rzecz samorządu od momentu jak został radnym 

Rady Gminy i będzie nadal dbał o rozwój dzieci i młodzieży; 

 odbiór budowy oczyszczalni dla Masłońskiego i ŻL odbędzie się 4 listopada.  

W tym miejscu przypomniał o pracach nad miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Poraj, a trwały 2 lata, ponieważ za  

poprzedniej kadencji niewłaściwe wpisano lokalizację tej inwestycji, która 

mogła być teraz na ukończeniu, bo w latach 2007 – 2013 były środki unijne na 

kanalizację a teraz już ich nie ma i nie będzie, lecz na inne zadania. 

Kanalizacja nadal będzie prowadzona, lecz w sposób przemyślany z uwagi na 

pozostałe 8 sołectw w Gminie, których mieszkańcy również chcą mieć 

inwestycje. Odbiór technologiczny uzależniony jest od postępu budowy sieci 

kanalizacyjnej przez Miasto i Gminę Koziegłowy; 

 na oświatę Gmina otrzymuje około 7 mln (wystarcza do lipca) a wydatkuje się 

13 mln. Z dochodów Gminy były prowadzone inwestycje w oświacie a było ich 

bardzo dużo, jak również doposażenie poszczególnych placówek, co skutkuje 

również komfortowymi warunkami i perspektywą pracy dla nauczycieli.  

Co do wypłaty 12-tu pensji i 13-ki nie było i nie będzie ani jednego dnia 

spóźnienia a opóźnienia ZUS-ów nastąpiły, bo nie spływały środki finansowe         

z budowy boisk. Zapewnił, że świadczenia socjalne dla oświaty zostaną 

wypłacone do końca tego roku. 

W odniesieniu do Raportu uznał materiał za skrupulatnie przygotowany               

i poinformował, że Komisja oświaty nie prosiła p. Kierownik ZEAS na 

posiedzeniu a była obecna na korytarzu; 

 jako Wójt musi podejmować niepopularne, ostateczne decyzje a praca w 

samorządzie jest bardzo ciężka - prosił, aby nie doszukiwać się złośliwości; 

 co do odśnieżania - akcję zimową będą obsługiwały te same firmy jak 

poprzednio, bo umowy zostały podpisane na 2 lata; 

 inwestycje długoletnie jak kanalizacja w ŻL i Jastrząb zostały wpisane do 

wieloletniej prognozy finansowej a inne prace zostaną wykonane do końca 

roku.  

Podkreślił, że nie zostawi podpisanych Umów z wykonawcami jak za 

poprzedniej kadencji, co spowodowało zaciągnięcie kredytów i pożyczek; 

 były konsultacje na temat odwodnienia w Gęzynie, lecz jest problem                  

z mostkami; 

 nie ma kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia na poradnię urologiczną   

w naszym Ośrodku Zdrowia ale urządzenie o którym mówił radny p. Szustak 

zostanie zakupione do końca tego miesiąca i lekarz będzie dalej pracował; 

 ul. Kwiatowa została częściowo wykonana i jest zapisana do równania; 

 mapa ŻL jest w trakcie aktualizacji i w tym roku na pewno zostanie 

umieszczona w centrum tej miejscowości; 

 chcemy wrócić do Programu pomocy dla najuboższych, jeżeli tylko zostanie 

uruchomiony; 

 barierki, o których mówił p. E. Mizera będą zamontowane przed zimą; 

 w innych podnoszonych kwestiach już się wypowiadał na sesjach, komisjach, 

zebraniach. 
 

Przewodnicząca Rady zarządziła 10-cio minutową przerwę w obradach. 

Dalszą część obrad za zgodą Przewodniczącej Rady opuścił p. P. Bąk. 
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Ad. 11 Projekty uchwały. 

Do przygotowanych na dzisiejszą sesję projektów uchwał odniósł się wójt p. Ł. 

Stachera i powiedział między innymi, że wszystkie podatki zwiększone zostały jedynie o 

stopień inflacji tj. 0,4 zł co w zaokrągleniu obecnych stawek podatkowych skutkuje w ten 

sposób że jedne stawki nie ulęgają zmianie a inne podwyżką o 1 grosz, ponieważ nie 

będzie szukał pieniędzy u mieszkańców poprzez podnoszenie podatków.  

Radni głosowali przygotowane projekty uchwał - czytał Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Poraj p. Krzysztof Klimek: 

 

11.1.  
13 Radnych Rady Gminy Poraj w drodze głosowania jednogłośnie podjęło Uchwałę    

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2015 rok jak               

w załączniku nr 15 do niniejszego protokółu: 
 

U c h w a ł a  NR 419(LIV)14 

 
11.2.  

13 Radnych Rady Gminy Poraj wynikiem głosowania: „za” – 12 głosów, „przeciw” – 

0 głosów, „wstrzymało się” – 1 głos zatwierdziło Uchwałę w sprawie zwolnień w podatku od 

nieruchomości na 2015 rok: 
 

U c h w a ł a  NR 420(LIV)14 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokółu; 

 

11.3. 

Uchwałę - zał. nr 17 - w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2015 rok zatwierdziło 13 Radnych obecnych na sesji: 
 

U c h w a ł a  NR 421(LIV)14 
 

11.4. 

Radni Gminy 12 głosami „za” przy 1 głosie wstrzymującym się podjęli 

Uchwałę w sprawie zwolnień z podatku od środków transportowych na 2015 

rok, która stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokółu: 
 

U c h w a ł a  NR 422(LIV)14 
 

11.5. 

Załącznik nr 19 do protokółu z sesji stanowi Uchwała NR 423(LIV)14 Rady 

Gminy Poraj w sprawie uchwalenia na 2015 rok Programu współpracy 

Gminy Poraj z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 

działalność pożytku publicznego i o wolontariacie: 
 

U c h w a ł a  NR 423(LIV)14 
 

Uchwała była zatwierdzona w drodze głosowania: „za” – 11 głosów, „wstrzymało się” –  

2 głosy; 
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11.6. 

12 Radnych Rady Gminy Poraj przy 1 głosie przeciwnym opowiedziało 

się w głosowaniu za tekstem Uchwały w sprawie opłaty targowej –  

stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokółu: 
 

U c h w a ł a  NR 424(LIV)14 
 

 

Ad. 12 Sprawy organizacyjne. 
 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak: 

1) poinformowała, że pismo p. Emila Prysaka dekretowane, jako skarga do Rady 

Gminy Poraj i kolejno do KR nie było jednolite pod względem proceduralnym i w 

oparciu o opinię radcy prawnego zostanie skierowane do realizacji wg kompetencji; 
 

2) odczytała pismo-opinię mieszkanki Częstochowy na temat bardzo wysokich opłat 

abonamentowych za wodę i poinformowała, że udzieli odpowiedzi p. A. Nowickiej 

i prześle pismo do Spółki PORECO. 

Sprzeciw zgłosiła p. Z. Polak i stwierdziła, że pismo jest skierowane do Rady Gminy która 

uchwala stawki i przypomniała, że była to kwota 1,50 zł abonamentu który znacznie wzrósł 

czemu była przeciwna. 

Wójt stwierdził, że nasza woda jest najtańsza w regionie a abonament wynosi 6,7 zł za 2 

miesiące. 

Poinformował również, że ostatnia sesja VI kadencji samorządu planowana jest w dniach 

6-7 listopada bieżącego roku. 
 

 

 Ad. 13 Zamknięcie sesji. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku dziennego obrad, Przewodnicząca Rady 

Gminy Poraj podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła LIV sesję o godzinie 14
40

. 
 

 

Protokolant: 

Inspektor Maria Kita  

 

      Przewodnicząca 

                        Rady   Gminy   Poraj 
   
 

            Katarzyna KAŹMIERCZAK 


